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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 19 grudnia 2023 r.

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z planem
pracy komisji
Prowadzący obrady: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad:

1. Plan pracy komisji na 2024 rok.

2.Zaopiniowanie projektów uchwał.

3. Sprawy różne.

Czas trwania posiedzenia: 0:11 (15:00 do 15:11)

Frekwencja radnych:

Jarosław Deleska
Zofia Bazańska
Łukasz Wesołowski
Barbara Strzelecka
Irena Owczarz
Barbara Wszołek

Kierownictwo Urzędu:

Z-ca Burmistrza ds.komunalnych- Elżbieta Dmitruk

Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 212 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2023-2035.

Projekt Nr 209  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023.

Projekt Nr 191 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na I kwartał 2024 rok.

Projekt Nr 198 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Czeladzi w ramach funkcjonowania Poradni Terapii Uzależnienia od Alkoholu i 
Współuzależnienia w 2024 roku. 

Projekt Nr 199 w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Sosnowiec na działania związane z 
profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych na rzecz osób z problemem alkoholowym
na rzecz osób z problemem alkoholowym z terenu Miasta Czeladź w 2024 roku, w ramach 
realizacji lokalnej polityki międzysektorowej dot. polityki przeciwdziałania negatywnym skutkom 
spożywania alkoholu. 



Projekt Nr 206 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
dotyczącego przejęcia do realizacji przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie opieki nad 
bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź w 2024 roku.

M.Pawlik- Witam wszystkich bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej,
witam kierownictwo urzędu w składzie - Pani Burmistrz – Elżbieta Dmitruk, witam Panią Skarbnik
– Bogusławę Tanhojzer, witam szanownych radnych.  Tematem komisji jest przyjęcie planu pracy
komisji na 2024 rok. Plan był przygotowany na cały przyszły rok, ale Biuro Rady zaproponowało
aby  plan  przygotować  na  I  kwartał.  Państwo  zapoznaliście  się  z  propozycją  tematów,  
czy  w  związku  z  tym  macie  jakieś  pytania,  uwagi?
Przechodzimy do zaopiniowania Projektu Nr 191  w  sprawie  przyjęcia  ramowego  planu  pracy
Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej w Czeladzi na I kwartał 2024 rok.

Głosowanie:

za- 7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Projekt  Nr  198  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  dla  Powiatowego  Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czeladzi w ramach funkcjonowania Poradni Terapii Uzależnienia
od  Alkoholu  i  Współuzależnienia  w  2024  roku.  Te  uchwały  są   przyjmowane  co  roku,  
mamy  80  000,00  zł  na  podstawie  tej  umowy  środki  zostaną  przeznaczone  na  zwiększenie
dofinansowania  prowadzenia  i  obsługi  zajęć  terapeutycznych  prowadzonych  przez  specjalistę
psychoterapii uzależnienia i współuzależnienia, psychologa, psychiatrę oraz pracownika pierwszego
kontaktu.

Głosowanie:

za- 7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Projekt Nr 199 w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Sosnowiec na działania
związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych na rzecz osób z problemem
alkoholowym na rzecz osób z problemem alkoholowym z terenu Miasta Czeladź w 2024 roku,
w ramach realizacji lokalnej polityki międzysektorowej dot. polityki przeciwdziałania negatywnym



skutkom spożywania alkoholu.  Ta sama sytuacja,  udziela się z budżetu miasta Czeladź dotacji  
w wysokości 170 000,00 zł. 

Głosowanie:

za- 7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Projekt  Nr 206 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia
międzygminnego dotyczącego przejęcia do realizacji  przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie
opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź w 2024 roku. Ta sama sytuacja, teraz
mamy 160 000,00 zł.

Głosowanie:

za- 7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Przechodzimy do zaopiniowania  Projekt  Nr 212  w sprawie  zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 2023-2035.

Skarbnik-  Zmiany  w  planie  dochodów  majątkowych(zmniejszenia)  w  dziale  700  o  kwotę  
9  024  168,00  zł  korekta  planu  dochodów  ze  sprzedaży  mienia.   Zmiany  w planie  dochodów
majątkowych (zwiększenia) w dziale 700 o kwotę 9 024 168,00 zł wpływ refundacji poniesionych
wydatków z zadania „Cechownia”. Zmiany planów dochodów bieżących (zwiększenia) w dziale
758 o kwotę 150 000,00 zł zwiększenie planu z tytułu odsetek, w dziale 801 o kwotę 265,69 zł
pozyskanie  dodatkowych  dochodów  przez  SP2  (wpłaty  za  zniszczone  podręczniki).  
Zmiany w planie wydatków bieżących w dziale 801 o kwotę 265,69 zł z przeznaczeniem na bieżącą
działalność SP2, w dziale 801 o kwotę 150 000,00 zł  z przeznaczeniem na bieżącą działalność
placówek  oświatowych.  W wykazie  przedsięwzięć  WPF  dodano  jedno  zadanie  –  Umowa  na
badanie  warunków życia  i  jakości  usług  (wydatki  przechodzą  na  następny  rok).  Skorygowano
kwotę łącznych nakładów finansowych i łączny limit zobowiązań dla zadania „Budowa i remonty
dróg”. 



Głosowanie:

za- 7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik- Zaopiniowanie Projekt Nr 209 zmian w budżecie miasta na rok 2023

Głosowanie:

za-7

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-7
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik- Sprawy różne. 

Skarbnik-  Państwo  na  komisji  Statutowo-Regulaminowej  słyszeli  o  autopoprawce  do  projektu
budżetu, zgodnie z sugestiami RIO skorygowano kwotę o 0, 20 zł w uchwale. Zmieniono zapisy
tego  samego  paragrafu  korygując  słowo  niedobór  na  deficyt,  wolne  środki,  na  wolne  środki
z art. 206 ustawy. Dodatkowo dokonano korekty rezerwa miała być 290 000,00 zł, to skutkuje na
uchwałę w załączniku wydatkowego oraz 3 załącznika. 

J.Deleska- chyba przeniosę się do pracy w RIO. 

Skarbnik-  nigdy  budżet  nie  przekraczał  200  000  000,00  zł.  Były  lata,  że  rezerwa  była  
400 000,00 zł. 

M.Pawlik- dziękuje Państwu za ten rok. Dziękuje wszystkim. Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka  Monika Pawlik

Data napisania protokołu: 20.12.2023

Data podpisania protokołu :...........................…



Data przekazania protokołu do BIP : …........…
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